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Verslag crisisoverleg Corona Caribisch Nederland
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Besluitenlijst vorige keer

• ZJCN zorgt met^^voor doorgeleiding van nota over verzending van geneesmiddelen en PBM

naar Landen en BES naar de stas

• ZJCN gaat naar BON CUR en AUAom een beter beeld te krijgen van de situatie en inzet van AMI

Daarnaast biedt deze reis de kans om 3 eilanden te bezoeken Een bezoek aan SXM Saba of

Statia is organisatorisch ingewikkelder Een bezoek aan SXM staat daarna snel op de planning

Beeld

Maximaal

controleren incl

zorg kwetsbare

personen

Bonaire St Eustatiusl Saba Aruba Sint

Maarten

Curasao

Aantal posftief geteste mensen

totaal

12 1 169 12 3060

14

11 5 549

sinds gisteren

Aantal actieve COVID patienten
actueel

3 7 0 107 1474 100

Aantal ziekenhuisopnamen actueel

cumu tatlef2

0 2 0 1 2 6 39 84 5 42 10

Aantal patienten op IC actueel 0 2 0 0 0 2 12 20 0 17n v t

cumu latief2

Aantal patienten overleden totaal 20 2 191 0 0 1

• Bewindsliedenoverleg as vrijdag Er worden sheets door BZK voorbereid en er komt een brede

discussie over hoe het gaat in de landen in het kader van liquiditeitssteun discussie

• Er komen twee sheets over de zorg welk nu in de maak is bij BZK dit gaat over de covid 19

aanpak en liquiditeitssteun

• Inzet van VWS is dat de covid 19 aanpak moet prioriteit krijgen en kunnen de ziekenhuizen niet

laten omvallen Ook dat CN op gelijke voet mee gaat doen met Europees Nederland voor wat

betreft verdeling van medicijnen beschermingsmiddelen hulpmiddelen etc

• Noodhulp om gezondheidszorg in stand te houden en dit gaat voor de voorwaarden gesteld voor

de liquiditeitssteun Het lijn is dat de ziekenhuis gaat direct liquiditeitssteun krijgen en niet via

het land We beginnen met Aruba wetende dat Sint Maarten en Curasao zullen volgen De nood

bij Aruba is acuut in verband met de brand en huidige IC bezetting door covid 19
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Cijfers

• Aruba en Sint Maarten vertonen al een paar weken problematische cijfers RIVM kan nog niet

zeggen of dit door weekend activiteiten of minder testen is

• Dat Sint Maarten nul besmettingen erbij heeft gekregen is onmogelijk want we weten dat de

testcapaciteit daar niet op orde is Mogelijk komen er geen mensen om zich te laten testen

doordat mensen bang zijn voor de resultaten en consequenties

• Op Aruba is 1 opname erbij gekomen ZJCN heeft een directe lijn met

benadrukt dat er meer opgeschaald zal worden binnen het ziekenhuis Er komen 10 intensivisten

bij en 40 verpleegkundigen van AMI om mee te varen

• Op Curasao ging het goed maar vandaag zijn er 12 bij gekomen dus daar is er wat aan de

hand voor wat betreft lokale transmissie Momenteel ligt er niemand op de 1C en er is gevraagd

naar SEH personeel Er wordt nu gekeken of er geleverd kan worden uit Bonaire of een

Nederlands uitzendbureau zodat die meteen ingezet worden en niet eerst in quarantaine

hoeven

• Instructeur die van Curasao naar Sint Eustatius heeft gereisd voor instructie testmachine is

positief getest samen met 3 andere aanwezigen van de training die ook positief zijn getest Van

Sint Eustatius is er een bijstandsverzoek gekomen Aan het eind van vorige week was de lijn dat

ZJCN zou kijken wat er vanuit Bonaire geregeld kan worden door de quarantaine vrij reizen Er is

later in het weekend een bericht gekomen dat 1 huisarts op Bonaire besmet was en dat er

zorgpersoneel in quarantaine zit
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Oordeel

• Er is aan ZJCN gevraagd om bij Aruba te raadplegen of ze kunnen achterhalen hoe het zit met de

gemiddelde opname tijd op de IC en of dat vergelijkbaar is met Europees Nederland Ook of er

lessen te leren zijn van covid 19 aanpak in Europees Nederland

• Vorige week veel publiciteit vanwege de huisartsenvereniging op Aruba HAVA waar er nu

speelt dat de zorgverleners onder druk staan vanwege rekeningen die niet betaald kunnen

worden en de tarieven die ook gekort dreigen te worden Betekent niet dat de ziekenhuis

capaciteit niet op orde is alleen vindt er op het moment geen electieve zorg plaats

• In het vierlanden overleg is aangegeven dat er een bijstandsverzoek van Curasao dient te komen

voor ondersteuning in de PG capaciteit maar de bijstandsverzoeken is nog niet binnen

gaat deze week op Curasao bespreken en duidelijk maken dat de bijstandsverzoeken wel binnen

een week moeten komen en dat wij geen stappen kunnen zetten tenzij het nog niet binnen is

• ZJCN is bezig om te kijken of via een Europees Nederlands uitzendbureau zorgpersoneel geregeld

kan worden Besmetting in het zorgpersoneel op de eilanden is een hobbel op de weg en het is

vaak puzzelen hoe wij dit kunnen oplossen Intern binnen het BES regelen is het snelste weg om

zorgpersoneel in te zetten
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• Het is handig als de ziekenhuisdirecteuren de visie opschrijven en de liquide positie van de

ziekenhuizen aangeven zodat ervoor gezorgd kan worden dat met een verse start wordt

begonnen en dat er gewerkt wordt conform deze visie Ook dat er geholpen kan worden met het
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organiseren van de randvoorwaarden van deze visie Conceptversie komt volgende vierlanden

vergadering aan de orde

Besluit


